
 Iktatószám:  EHÖK/723/2 (2023) 
 Tételszám:  33 

 Mellékletek száma:  1 

 Emlékeztető 
 AZ ELTE TTK HÖK  R  ENDES  KÜLDÖTTGYŰLÉSÉNEK ÜLÉSÉRŐL 

 Az emlékeztetőt készítette:  Kurucz Tamás 

 Az  ülés  helye  és  ideje:  1117  Budapest,  Pázmány  Péter  stny.  1/A  Északi  épület,  Kari 
 Tanácsterem, 2022. 11. 08. 18:00 

 Jelen vannak:  - 

 19:03-kor Mig András megnyitja az ülést 

 Mandátum ellenőrzés: Az ülés 35 fővel határozatképes. 

 Mig András felkéri Kurucz Tamást jegyzőkönyvvezetőnek, aki vállalja a jelölést. 

 (279)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése egyhangúlag elfogadta, hogy Kurucz Tamás vezesse a jegyzőkönyvet. 

 Mig  András  jelöli  Papp  Gergely  Sándort  a  Szavazatszámlálási  Bizottságba,  aki  elfogadta  a 
 jelölést. 

 (280)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  35  igen,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  delegálta  a  Szavazatszámláló 
 Bizottságba. 

 A napirendi pontok előzetesen ki lettek küldve, ezek a következők: 

 1.  Bejelentések 

 2.  Beszámolók 

 3.  Személyi kérdések 

 4.  Gólyatábor 

 5.  Egyebek 

 Mig  András  módosítási  javaslata:  Gólyatábor  napirendi  pont  törlése,  mert  nem  érkezett  be 
 gólyatábori koncepció. 

 (281)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  35  igen,  0  nem  és  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  a  napirend 
 módosítását a Gólyatábor pont törléséről. 

 (282)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  35  igen,  0  nem  és  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  a  módosított 
 napirendet napirendet. 
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 Az elfogadott napirend a következő: 

 1. Bejelentések 

 2. Beszámolók 

 3. Személyi kérdések 

 4. Egyebek 

 1.  Bejelentések (19:11) 
 Mig András megnyitja a napirendi pontot. 

 Götz  Ádám:  Tegnapi  nap  folyamán  kiderült,  hogy  az  IIG  becrashelte  az  elektronikus  szavazás 
 rendszerét,  de  ez  mára  megjavult.  Viszont  a  korábbiakhoz  képest  máshogy  szavaznánk.  Ezt 
 viszont  le  kell  tesztelnünk.,  hogy  jól  működik-e.  Amennyiben  igen,  akkor  tudunk  online 
 szavazni, ha nem, akkor az IIG további munkája szükséges. 

 Götz Ádám tájékoztatja a képviselőket a szavazórendszer használatáról. 

 Józsa Kornél: Tehát miután belép, akkor bárki tud szavazni. 

 Götz Ádám: Igen. 

 Józsa Kornél: Tehát a régi caesar-os belépés megszűnt. 

 Götz Ádám: Igen. A frissítés után ment a kukába, IIG ezzel nem tud mit kezdeni. 

 Borbás  Zita:  És  ha  a  szacskók  megkapják  és  továbbítják  az  itt  jelenlévő  képviselőknek  a 
 kódot? 

 Kása Kata Hanga: És ha papíron megkapják a jelen lévő képviselők az EB által? 

 Mig András: Mennyivel lenne gyorsabb a papíros szavazásnál? 

 Sarus Balázs: Biztosak vagyunk abban, hogy szabályos így szavazni? 

 Mig András: Erről majd szavazni fogunk. 

 Józsa  Kornél:  Most  is  megvan  a  lehetőség,  hogy  kiküldik  a  jelszót  másoknak,  de  azért 
 legyünk annyira felnőttek, hogy nem tesszük meg. 

 Mig  András:  Maradjunk  annyiban,  hogy  akkor  papíron  megkapják  a  képviselők  a  belépési 
 adatokat.  Közen  eszembe  jutott  valami,  elnézést  kérek,  hogy  nem  a  Kari  Tanácsteremben 
 vagyunk,  rossz  kulcsot  kaptunk  meg.  Illetve  holnap  lesz  OHÜB  ülés,  melynek  célja,  hogy 
 meghosszabbítják  a  vizsgaidőszakot,  ami  8  hetes  lesz,  így  csúszik  a  tavaszi  szorgalmi  időszak 
 is.  És  ezekről  a  problémákról  beszélni  holnap.  De  az  észrevételekről  beszéljünk.  Gondolok  itt 
 a szociális támogatásokra, a záróvizsgákra. 

 Horváth  Matilda  Anna:  Mi  lesz  az  ösztöndíjakkal?  Nem  tudom,  hogy  ez  mennyire 
 befolyásolja. A gyakorlatokkal mi a helyzet? A kollégiumok hogyan lesznek nyitva? 

 Mig András: Gyűjtsük össze a problémákat, amit holnap az OHÜB elé tudok tárni. 

 Tóth Katalin Zsófia: Az is fontos, hogy a külföldi diákokat ez mennyire befolyásolja. 
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 Mig  András:  Rendben  van,  akkor  erről  is  beszélünk.  Holnap  délelőtt  10-ig  juttassátok  el  a 
 problémáitokat. 

 Nincs több bejelentenivaló. Mig András lezárja a napirendi pontot. 

 2.  Beszámolók (19:20) 
 Mig András megnyitja a napirendi pontot. 

 Mig  András  ügyrendi  javaslata:  A  beszámolóknál  a  szavazás  online  szavazórendszeren 
 keresztül történjen. 

 Götz Ádám: Annyit javaslok, hogy ezt teszteljük le. 

 Horváth Matilda: Azt mondom, hogy a beszámolók végén szavazzunk erről. 

 Mig András: Rendben van. 

 Mig András, elnök, időben kiküldte beszámolóját: nem szeretné kiegészíteni. 

 Sarus Balázs: Dékánhelyettes úrral miről egyeztettetek, ami a beszámolóban szerepel? 

 Mig  András:  Elsősorban  az  őszi  vizsgaidőszak  lefolyásáról.  Ez  még  a  Szenátus  és  a  Kari 
 Tanács  levélszavazás  ideje  alatt  volt.  Ez  a  szavazás  arról  szólt,  hogy  a  HKR  lehetőséget 
 biztosítson  8  hetes  vizsgaidőszaknak.  Erről  több  kérdés  is  felmerült,  hogy  ez  így  hirtelen  jött. 
 Több  szempontot  összeszedtünk  a  hallgatói  képviselőkkel  és  ezt  bevittem  a  dékánhelyettes 
 úrhoz.  Probléma,  hogy  csúszik  az  egész  tavaszi  félév,  a  gyakorló  iskolákról.  De  ezt  leírtam  a 
 beszámolómban. 

 Budai  Eszter:  Mi  a  helyzet  a  gólyabállal?  Mik  a  tervek?  Mi  hír  arról,  hogy  megkapjuk-e  a 
 forrásokat, illetve mikorra tervezzük a bált? 

 Mig  András:  Jelenleg  úgy  néz  ki,  hogy  összegyetemi  szinten  az  önkormányzatoknak  15  millió 
 van  félretéve  a  gólyabálok  megszervezésére.  Ebből  mi  nem  fogunk  semmit  se  kapni,  mert  ezt 
 az  összeg  nem  a  karok  fennhatósága  alatt  áll,  hanem  az  EHÖK-nek.  Viszont  elismerem,  hogy 
 én  se  forszíroztam  azt,  hogy  mi  is  kapjunk  ebből  a  pénzből,  mert  nehéz  helyzetbe  hoztuk  a 
 többi  kart,  amikkel  szerveztük  volna.  És  úgy  látom,  hogy  a  működési  keretünkből  meg  fogjuk 
 tartani  a  saját  gólyabálunkat.  A  mikorra  az  a  válaszom,  hogy  még  semmi  se  biztos.  De 
 december  1-én,  vagy  2-án  szeretnénk,  de  nincs  egyelőre  helyszín  és  közel  a  dátum.  Van  már 
 promóanyag,  meg  kommunikációs  terv,  ahogy  Matilda  beszámolójában  benne  is  van,  de 
 bármi megeshet, még az is, hogy következő félévre tolódik a bál. 

 Józsa  Kornél:  Nem  biztos,  hogy  tudjátok,  de  az  elnöki  beszámolóban  van  az  irodavezető 
 beszámolója.  Azért  van  így,  mert  ez  elnök  által  vagyok  megbízva.  Elfelejtettem  elküldeni,  de 
 szóban  kiegészíteném.  Eddig  minden  rendben  zajlott,  de  a  hétfői  nyitvatartással  van  egy  kis 
 gond,  mert  haza  kell  rohannom,  iskola  után.  Szóval  ez  nem  éppen  szerencsés.  De  megmaradt 
 a  heti  10  óra  átlagos  nyitvatartás.  Minden  levélre  válaszoltam.  Azt  hiszem  mindent 
 elmondtam. 

 Fritz Petra, elnökhelyettes, időben kiküldte beszámolóját: nem szeretné kiegészíteni. 

 Akály  Alexandra  Melinda,  gazdasági  referens,  időben  kiküldte  beszámolóját:  Ebben  a 
 félévben szeretnék lediplomázni, szóval keresem az utódomat. 
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 Horváth  Matilda  Anna:  Nem  feltétlenük  Alexához  tartozik,  de  a  parkolásról  van  szó.  Vannak 
 olyan  ismerőseim,  akik  benne  vannak  a  rendszerben,  mégse  engedik  be  őket.  Ha  tudtok  ilyen 
 emberről, az keresse fel Alexát! 

 Mig  András:  A  gazdasági  referens  egy  komoly  tisztség,  szóval  remélem  van  olyan  ember,  akit 
 érdekel a tisztség. 

 Sarus  Balázs,  tanulmányi  referens,  időben  kiküldte  beszámolóját:  A  legtöbb  e-mail 
 megválaszolásra  került  tanulmányi  ügyekben.  Nagy  nehezen  elküldtem  az  új  bemutatkozást 
 Katának,  két  hét  késéssel,  ezért  elnézést  kérek.  A  telefonszámom  is  ki  fog  kerülni  a  honlapra, 
 mert  csak  pénteken  vagyok  egyetemen,  viszont  pénteken  dolgozok  is,  így  nem  tudom  minden 
 alkalommal  megtartani  a  fogadóórámat.  Ha  látjátok,  hogy  valaki  keres,  az  adja  meg  a 
 telefonszámomat  és  hívjon  bármikor.  Akár  hétvégére  is  tudunk  egyeztetni  időpontot,  ha  úgy 
 van, de fix időpontot nem tudok biztosítani a fogadóórához. 

 Horváth  Matilda  Anna,  kommunikációs  referens,  időben  kiküldte  beszámolóját:  ma  részt 
 vettem  a  kommunikációs  ülésen.  Lesz  közös  ELTE-s  halloween-i  buli.  Sütivásár  eseménye 
 holnap  ki  fog  menni.  A  kommunikáció  nehezebb  mert  a  többi  karral  is  egyeztetni  kell 
 Lágymányoson.  Továbbra  is  várják  péntekre  a  rekrutációra  jelentkező  embereket.  Meg  fogom 
 változtatni az FB oldal profilképét. 

 Kása Kata Hanga: A rekrutáció milyen módon zajlik? 

 Tóth  Katalin  Zsófia:  Két  verzió  van:  ha  meghív  egy  iskola  és  végig  mész  négy  osztályon.  De 
 vannak börzék is. 

 Kása Kata Hanga: A húgomat is keresték a volt sulijában, hogy beszéljen az egyetemről. 

 Józsa  Kornél:  De  azt  tudjátok,  hogy  ezt  az  egyetem  fizeti,  ha  mentek  ilyen  eseményre?  Akár, 
 ha messzire mentek autóval. 

 Horváth  Matilda  Anna:  És  onnantól  fizetik  is,  amikor  te  beszálltál  az  autóba.  De  a 
 lehetőségeket megosztottam a Facebook csoportban. De ezt nyugodtan hirdessétek. 

 Budai  Eszter:  Úgy  tudom,  hogy  te  tartod  rendben  a  faliújságot.  Csak  egy  ötlet,  de  a  liftek 
 mellett nem lehetne ezt hirdetni, azt többen nézik. 

 Horváth  Matilda  Anna:  Az  önkormányzatnak  vannak  fix  faliújságjaik.  Ezeken  látható  a  TTK 
 HÖK  felirat.  Van  olyan  is,  amiről,  tudom,  hogy  van,  de  nagyon  rossz  helyen  van.  Ami  jó 
 faliújságok,  azok,  ami  az  iroda  mellett  van,  illetve  a  Gömb  Aula  feletti  büfénél  van  kettő.  Oda 
 szoktam  kitenni.  Délin  az  alagsorban  alig  jár  ember.  Van  még  egy  faliújság  a  bejáratnál,  de  azt 
 egy  hatalmas  molinó  takarja  el.  Random  helyekre  nem  ragaszgatni  nem  jó  és  nem  vet  jó  fényt 
 ránk. 

 Polónyi Richárd: A régi HÖK FB oldalhoz hozzáfértél? 
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 Horváth  Matilda  Anna:  Nem,  ezt  még  Fritz  Petra  és  Kutas  Dominik  tűntette  el  az  átadásuk 
 során.  A  korábbi  accountot  egy  vietnámihoz  került.  Facebookot  meg  nem  lehet  elérni,  nincs 
 hozzá support. Bejelentettük, de nem érdeklik őket a bajunk. Ezzel nem lehet mit kezdeni. 

 Mig  András:  Nekem  jó  szokásom,  hogy  napi  szinten  jelentem  az  oldalt.  Tegyétek  ti  is,  hátha 
 törlik. 

 Horváth  Matilda  Anna:  A  korábbi  oldalra  már  1  éve  nem  érkezett  poszt  és  remélhetőleg 
 szépen lassan utol érjük. 

 Saly Eszter: Tervezel posztot kitenni a TDK eseményekről? 

 Horváth Matilda Anna: Igen, szoktam osztani, Laurával is egyeztetek erről folyamatosan. 

 Pádár  Kitti,  rendezvényszervező  referens,  időben  kiküldte  beszámolóját:  Tegnapi  nap  részt 
 vettem  nyílt  nappal  kapcsolatban  rekrutációs  ülésen.  Egyeztettünk  a  hallgatói  segítőket 
 illetően.  Nem  állunk  túl  jó,  ezért  hirdessetek  a  hallgatók  között.  Elvileg  lesz  külön  stand  a 
 tanárképzésnek,  de  erről  nincs  több  infó.  Abban  maradtunk,  hogy  minden  tanári  szakterület  jó 
 lenne, ha képviselné magát. 

 Sarus Balázs: Úgy hallottam, hogy a HÖK is kap standot. Ennek mi lesz a koncepciója? 

 Pádár Kitti: Majd a tisztségviselőket keresem a napokban, de ennek ki kell még forrnia. ű 

 Papp  Gergely  Sándor,  ösztöndíjakért  felelős  referens,  időben  kiküldte  beszámolóját:  nem 
 szeretné kiegészíteni. 

 Mészáros  Dorottya,  ösztöndíjakért  felelős  bizottsági  tag,  időben  kiküldte  beszámolóját:  nem 
 szeretné kiegészíteni. 

 Józsa  Kornél:  Légyszi  legközelebb  tömörítsd  össze  egy  oldalba,  annyira  csúnya,  hogy  csak  az 
 aláírás átlóg. 

 Mészáros Dorottya: Rendben van, bocsánat. 

 Tóth  Katalin  Zsófia,  külügyi  mentorkoordinátor,  időben  kiküldte  beszámolóját:  Köszönöm  a 
 tisztségviselőknek  az  angol  nyelvű  bemutatkozást.  Ma  beszéltem  Novák  Zsófiával  és  Nagy 
 Évával,  illetve  Szedmák  Orsolyával.  felelős  az  Erasmusos  hallgatók  mobilitásáért,  de  nincs 
 kapcsolatban  az  ESN-nel.  Az  volt  a  kérése,  hogy  az  Erasmusos  hallgatókat,  vigye  bele  a 
 programokba,  mert  az  ESN  az  elsősorban  bulikat  szervez.  És  a  hallgatók  nem  tudnak  olyan 
 eseményekről,  mint  bulik,  vagy  tökfaragás.  Negyven  Erasmusos  hallgató  van,  tavasszal  pedig 
 25,  jó  lenne  ha  őket  is  meglehetne  mozgatni.  Szedmák  Orsi  küldött  mailt  nekik,  hogy  lépjenek 
 be az fb csoportokba, szóval elkezdtük őket összeszedni. 

 Szász  Boglárka  Dorottya,  főszerkesztő,  időben  kiküldte  beszámolóját:  Annyi  kimaradt,  hogy 
 az  ELTE  Feszt  és  a  Karrier  Napon  kint  volt  a  Nyúz  fotósa  én  is  jelent  voltam,  nagyon  jól 
 sikerült. A Nyúz megbeszélést pedig elhalasztottam holnapra. 
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 Budai  Eszter:  Írtad,  hogy  keresel  témajavaslatokat.  Esetleg  a  TDK-k  és  a  nyertes  TDK-ra  nem 
 gondoltál? 

 Szász Boglárka Dorottya: De, gondoltam rá és lesz is. 

 Novák  Zsófia,  külügyi  referens  időben  kiküldte  beszámolóját:  szombaton  részt  vettem  egy 
 továbbképzésen,  ahol  mindenféle  ELTE-s  szervezet  adott  elő.  Fontos  témákról  is  szó  esett, 
 ami érintheti a külügyet. 

 Götz  Ádám,  informatikus,  időben  kiküldte  beszámolóját:  Szavazófelületen  a  problémák 
 átmenetileg orvosolva vannak. Azóta konzultáltam Petrával a leltározással kapcsolatban. 

 Józsa Kornél: A beszámolók feltöltésével gond van. Időszerű a honlap megújítása. 

 Papp Zsombor: Az oldalon a EB-nél Nagy Fruzsina helyett Juharos Eszter neve szerepel. 

 Götz Ádám: Ez a tisztségviselő dolga, hogy frissítse a nevét, illetve a képet. 

 Mig  András:  Amikor  tisztségátadás  történik,  akkor  a  honlapok  fiókját  is  megkapja,  ezt  az  új 
 tisztségviselőnek frissítenie kell. 

 Németh  Friderika  Bianka,  esélyegyenlőségi  és  lakhatási  referens,  időben  kiküldte 
 beszámolóját:  Örülnék,  ha  sokan  jelentkeznének  a  sütivásárral  akár  standolni,  akár  sütni. 
 Hétfőn és kedden is lesz. 

 Horváth  Matilda  Anna:  Ehhez  megjegyezném,  hogy  megy  majd  ki  az  eseményre  is,  hogy 
 jelentkezzenek. 

 Fritz Petra: Mi a helyzet a telefon alkatrészes dologgal? 

 Németh  Friderika  Bianka:  Elhoztam  dobozt,  de  várok  a  visszajelzésre,  hogy  kirakhatom-e.  Az 
 a terv, hogy a porta mellé helyezem ki. 

 Horváth Matilda Anna: Erről is lesz esemény. 

 Varga  Ádám,  fizika  szakterületi  koordinátor,  késve  küldte  ki  a  beszámolóját:  Bocsánat  a 
 késésért,  kicsit  megcsúsztam  a  megírással  és  a  beadással.  Időrendi  bontásban  szereplő 
 eseményeken  részt  vettem,  de  mindet  nem  részleteztem.  Karriernap  és  a  tisztségviselői  nap  is 
 jól  sikerült,  jó  események  voltak.  SZACS-on  szó  volt,  hogy  nem  lesz  TTK-s  gólyabál,  mert 
 meghosszabbították  meg  a  stopot,  nos  javítanám,  hogy  ez  nem  így  van,  mert  nem 
 hosszabbították meg. Ezt kommunikáltuk a gólyák felé. 

 Horváth  Matilda:  Kínos,  ha  ilyeneket  elrontasz.  Erre  figyeljetek  legközelebb.  Ne  menjen  ki 
 ilyen rossz infó legközelebb. 

 Papp Zsombor: Tőlem jött a rossz infó. Ez részben én néztem el. 

 Horváth Matilda: Egy bulit is rendeztünk a kifizetési stop alatt. A HALAP-ot ez nem érinti. 
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 Kása  Kata  Hanga:  Szerintem  mindenki  követ  el  hibákat,  ezt  utólag  orvosolta.  Szerintem  ez 
 egy jó dolog. 

 Pádár  Kitti:  Nem  egyszer  volt  abból  probléma,  hogy  nem  kérdezünk  meg  felsőbb  illetékeseket 
 és félre megy az információ, főleg eseményeknél. 

 Horváth Matilda: Mit jelent, ha késett a beszámolója. 

 Mig András: Jogilag semmit nem jelent. 

 Szolnoki  Fanni,  biológia-  és  környezettudományi  szakterületi  koordinátor,  időben  kiküldte 
 beszámolóját: Nem szeretné kiegészíteni. 

 Borbás  Zita,  földraj-  és  földtudományi  szakterületi  koordinátor,  késve  küldte  ki  beszámolóját: 
 Ha  jól  tudom,  akkor  nem  az  én  hibámból  ment  félre.  De  ha  jól  tudom,  akkor  mindenkihez 
 eljutott.  A  késéshez  annyit,  hogy  nincsen  rendben,  ha  valaki  késik,  mindenkitől  elvárás,  hogy 
 időben  küldje  el.  Én  nem  hittem,  hogy  ebbe  bele  fogok  esni.  Ez  nem  hanyagság  van,  de  ezért 
 elnézést kérek. 

 Gombás  András,  kémia  szakterületi  koordinátor,  időben  kiküldte  beszámolóját:  Most 
 hétvégén  volt  a  tanár-diák  kirándulás.  Jól  sikerült  a  rossz  idő  ellenére.  Jövő  héten  lesz 
 kocsmatúra, majd a részletekkel jelentkezek. 

 Polónyi  Richárd,  matematika  szakterületi  koordinátor,  időben  kiküldte  beszámolóját:  Utóbbi 
 időben  nem  tudtam  egy  fogadóórámat  megtartani  betegség  miatt.  Dolgozunk  külön  intézeti 
 kérdőíven. És lesz kémiás-matekos kocsmatúra, ahogy Andris mondta. 

 Juhász  Anna  Tímea,  tanárképzési  szakterületi  koordinátor,  időben  kiküldte  beszámolóját:  nem 
 szeretné kiegészíteni. 

 Nagy Fruzsina Réka, ellenőrző bizottság elnöke, időben kiküldte beszámolóját: nincs jelen. 

 Józsa Kornél: A Hegedűs Dávid lemondott a póttagságáról? 

 Kóczán Gergely: Igen. 

 Kóczán  Gergely,  ellenőrző  bizottsági  tag,  időben  kiküldte  beszámolóját:  nem  szeretné 
 kiegészíteni. 

 Horváth Matilda: Hogy megy Dáviddal a közös munka? 

 Kóczán Gergely: Egészen gördülékenyen, még vissza kell rázódnia. 

 Horváth Matilda: Ha mégsem megy jól, akkor jelezzétek. 

 Hegedűs Dávid, ellenőrző bizottsági tag, időben kiküldte beszámolóját: nincs jelen. 

 Mig András: Ma délelőtt rosszul lett, nem hanyagságból nincs jelen. 

 Horváth Laura, tudományos referens, időben kiküldte beszámolóját, nincs jelen. 
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 ELTE TTK Hallgatói Alapítvány, időben kiküldte beszámolóját, nincs jelen. 

 Józsa  Kornél:  Nincs  jelen  a  HALAP  képviselete,  de  szeretném  kiegészíteni.  A  gólyatábori 
 kifizetés  megtörtént.  Erről  Luca  ígért  egy  beszámolót,  ami  1-2  héten  belül  indul.  Van  egy 
 olyan  dolog,  hogy  Nemzeti  Együttműködési  Alap,  amire  nagy  civil  szervezetek  pályázhatnak. 
 Ha  sikeres  a  pályázat,  akkor  fél-1  millió  forint  körül  kapunk.  Lesz  majd  bécsi  kirándulás  is,  ha 
 van rá igény. 

 Dérfalvi  Balázs:  Titkárral  mi  a  helyzet?  Amióta  megválasztottuk,  nem  nagyon  láttam.  Mi  a 
 titkár feladata? 

 Józsa  Kornél:  Tudja  helyettesíteni  az  elnököt.  Átveheti  az  elnöki  jogkört,  ha  nincs  elnök.  Tud 
 aláírni, tud utalni. Nem tapasztaltam problémát, ha csak egyikük volt itt. 

 Horváth Matilda: Tisztségviselőknek nincs megjelenési kötelezettsége? 

 Mig András: Nincsen. 

 Dérfalvi Balázs: Csak az a gond, hogy nem látom, hogy mennyi valóban az ő munkája. 

 Komáromi  István,  korábbi  mentorkoordinátor,  időben  kiküldte  beszámolóját:  ugyebár 
 lemondtam. Köszönöm mindenkinek a közös munkát. 

 Götz Ádám ismerteti a szavazás menetét. 

 A teszt szavazás menete sikeres volt. (39 mandátum van jelen) 

 Mig  András  ügyrendi  javaslata:  A  beszámolók  napirendi  pont  szavazásait  az  ELTE  TTK  HÖK 
 online felületén legyen lebonyolítva. 

 (283)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  egyhangúlag  elfogadta,  hogy  a  beszámolók  napirendi  pont  szavazásait 
 az ELTE TTK HÖK online felületén legyen lebonyolítva. 

 (284)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  39  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Mig  András 
 , elnök beszámolóját. 

 (285)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  39  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Fritz  Petra 
 , elnökhelyettes beszámolóját. 

 (286)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  38  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  Akály 
 Alexandra Melinda , gazdasági referens beszámolóját. 

 (287)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  38  igen  szavazattal,  1  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Sarus 
 Balázs, tanulmányi referens beszámolóját. 
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 (288)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  39  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Horváth 
 Matilda Anna, kommunikációs referens beszámolóját. 

 (289)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  38  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  Pádár  Kitti, 
 rendezvényszervező referens beszámolóját. 

 (290)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  39  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Papp 
 Gergely Sándor, ösztöndíjakért felelős referens beszámolóját. 

 (291)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  39  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Mészáros 
 Dorottya, ösztöndíjakért felelős bizottsági tag beszámolóját. 

 (292)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  38  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  Szász 
 Boglárka Dorottya, főszerkesztő beszámolóját. 

 (293)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  39  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Novák 
 Zsófia, külügyi referens beszámolóját. 

 (294)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  39  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Németh 
 Friderika Bianka, esélyegyenlőségi és lakhatási referens beszámolóját. 

 (295)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  39  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Götz  Ádám, 
 informatikus beszámolóját. 

 (296)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  23  igen  szavazattal,  8  nem,  8  tartózkodás  mellett  elfogadta  Varga 
 Ádám,  fizika  szakterületi  koordinátor  beszámolóját,  de  csökkentett  ösztöndíjban 
 részesül. 

 (297)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  38  igen  szavazattal,  1  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Szolnoki 
 Fanni, biológia- és környezettudományi szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (298)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  28  igen  szavazattal,  3  nem,  8  tartózkodás  mellett  elfogadta  Borbás 
 Zita, földrajz- és földtudományi szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (299)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  2  tartózkodás  mellett  elfogadta  Gombás 
 András, kémia szakterületi koordinátor beszámolóját. 
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 (300)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  38  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  és  mellett  elfogadta  Polónyi 
 Richárd, matematika szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (301)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  39  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Juhász 
 Anna Tímea, tanárképzési szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (302)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  39  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Nagy 
 Fruzsina Réka, ellenőrző bizottság elnöke beszámolóját 

 (303)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  39  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Kóczán 
 Gergely, ellenőrző bizottsági tag beszámolóját. 

 (304)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  36  igen  szavazattal,  1  nem,  2  tartózkodás  mellett  elfogadta  Hegedűs 
 Dávid, ellenőrző bizottsági tag beszámolóját. 

 (305)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  39  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Horváth 
 Laura, tudományos referens beszámolóját. 

 (306)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  38  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  Komáromi 
 István beszámolóját. 

 (307)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  39  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Tóth 
 Katalin Zsófia, külügyi mentorkoordinátor beszámolóját. 

 (308)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  39  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  ELTE  TTK 
 Hallgatói Alapítvány beszámolóját. 

 Tóth  Katalin:  Mik  azok  a  nemek?  Olyan  emberek  kapnak  nemet  a  beszámolóra,  akiktől  nem 
 is kérdeztek. 

 Horváth Matilda Anna: Volt olyan is, akiktől kérdeztek. 

 Józsa Kornél: Nem muszáj KGY-n, de mondja el a baját a tisztségviselőnek. 

 Götz Ádám: Szerintem van erre lehetőség a weboldalon is. 

 Sarus Balázs: Igen, nekem is lehet küldeni. 

 Götz Ádám: Ha erre van igény, akkor foglalkozok vele. 
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 Sarus  Balázs:  Nincs  azzal  gond,  ha  nemmel  szavaz  valaki,  de  itt  arról  van  szó,  hogy  akiket 
 megválasztottak,  a  lehető  legtöbbet  próbálják  kitenni  magukból.  Ha  nem  tudják,  hogy  mit 
 nem csináltak jól, akkor nem fognak tudni változtatni. 

 Horváth  Matilda:  Év  elején  voltak  tisztségviselők,  akik  nem  tartottak  fogadóórát  ilyen-olyan 
 okokból  és  ezt  jeleztem  is  Andrisnak,  hogy  nem  tartom  igazságosnak,  hogy  minden  héten  ott 
 ülök, Mig mások nem, akiknek szintén kellene. 

 Józsa Kornél: De fel lehet állni és meglehet mondani. 

 Mig András lezárja a napirendi pontot 20:46-kor. 21:06-kor folytatódik az ülés. 

 Mandátumellenőrzés: 39 fő van jelen. 

 3.  Személyi kérdések (21:07) 
 Mig András megnyitja a napirendi pontot. 

 Mig  András  mentorkoordinátornak  pályázata  alapján  jelöli  Kovács  Andrea  Évát,  aki  elfogadja 
 a jelölést. 

 Kovács  Andrea  Éva:  Remélem  mindenki  olvasta  a  pályázatomat,  tavaly  jelentkeztem,  akkor 
 nem  választottak  meg,  de  ezt  nem  bánom,  mert  egy  nagyon  jó  rendszer  lett  kiépítve,  amit 
 mentorfelelősként  nagyon  jó  volt  átélni  és  ez  megerősített  abban,  hogy  ismét  jelentkezzek. 
 Voltam  mentor,  mentorfelelős  is,  úgy  érzem  itt  az  idő.  A  terveimet  nem  fogom  nagyon 
 elmondani,  de  ha  van  kérdés,  akkor  válaszolok.  Kiegészítésnek  annyit,  hogy  a  koncepciót, 
 hogy  30.  helyett  29-én  adnám  le  az  utolsó  KGY  alkalmával.  Beszéltem  Szacskókkal  a 
 mentorációs órákról, ahol nincs, ezt szeretném kiterjeszteni. Ha van kérdés, akkor válaszolok. 

 Horváth  Matilda  Anna:  A  matekos  mentorok  négyen  voltak.  Ha  ilyen  felmerül,  akkor  van-e 
 ötlet,  hogy  bővítsük  a  létszámot.  Mert  a  kevés  létszámmal  megvoltam  lőve.  Nem  tudom,  hogy 
 idén mi lesz belőle. 

 Kovács Andrea Éva: Hát én is csak a promózást, meg a lelkesítést tudom mondani. 

 Gombás  András:  Nagyon  jó,  hogy  lenne  olyan  előadás  a  képzés  során,  hogy  mi  történik  a 
 gólyatábor  ideje  alatt.  Másrészt  engem  nem  kerestél  meg  mentorációs  dologgal  kapcsolatban, 
 de  ezzel  nincs  gond.  A  kérdésem  viszont,  hogy  egy  UV  alkalmat  biztosítanál.  Ez  nálunk  is 
 problémát okozott. 

 Kovács  Andrea  Éva:  Egyrészt  bocsi.  Másrészt  ez  a  hivatalos  terv,  de  természetesen  tudok 
 rugalmas lenni. 

 Götz  Ádám:  Elméleti  lehetőség  sincsen,  hogy  valahogy  kompenzálja  az  egyetem  részben  a 
 mentorokat? Mert ez nagyon sok munka. 

 Kovács  Andrea  Éva:  Ez  minden  évben  felmerül.  Mindig  arra  jutunk,  hogy  ne  járjon  pénz, 
 mert lehet valaki csak a pénzért csinálja. De az jó lenne, ha a tábor, a póló ingyenes lenne. 
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 Götz Ádám: Nem egy hatalmas tétel. 

 Tóth  Katalin  Zsófia:  Szerintem  ez  is  dobna  a  jelentkezők  számán.  Az  IK-sok  pedig  a  mentor  a 
 félév  alatt  kap  egy  kreditet.  És  ez  is  tök  jó  motiválóeszköz  lenne  a  TTK-n.  Ehhez  az  kell, 
 hogy találjunk olyan tanárt, aki kiírja. 

 Kovács Andrea Éva: A mentorációs órák miatt is jár, de ez se rossz ötlet. 

 Novák  Zsófia:  Még  az  is  jó  lenne,  ha  nem  is  teljes  összeget,  de  valamennyi  kedvezményt 
 kapnának a mentorok. Az is nagy segítség lenne. 

 Mig András: Nem a mentorkoordinátor kompetenciája a jegyárak meghatározása. 

 Horváth  Matilda:  Én  is  a  kreditet  akartam  javasolni.  És  ez  az  őszi  szabvál  kredit  jó  lenne.  A 
 mentortábor viszont ingyenes volt számukra. 

 Józsa  Kornél:  Ha  olcsóbb  lesz  a  mentoroknak  a  GT,  akkor  valahonnan  máshonnan  kell  a  pénzt 
 megszerezni, tehát a gólyák jegyára emelkedne. 

 Novák  Zsófia:  Jó  csak  azt  akartam  kiemelni,  hogy  mi  itt  mentorok  ingyen  dolgozunk  és  még 
 rá is fizetünk. 

 Mig  András:  Szerintem  ez  fontos  kérdés,  de  nem  tartozik  a  mentorkoordinátorhoz.  Erről  jó 
 lenne beszéni, de ne itt és most. 

 Sarus  Balázs:  Hasonlóan  tervezed  a  képzést,  mint  tavaly.  Hány  képzési  alkalmat  tervezel, 
 vagy  más  koncepcióban  képzeled  el?  A  javítást  a  tesztnek  kinek  a  dolga  lenne?  Mennyire 
 lenne szükséges a kisokos átdolgozása. 

 Kovács  Andrea  Éva:  Szerintem  egy  nagyon  jó  kisokos  született,  nyilván  lennének  apróbb 
 módosítások.  A  képzések  hasonlóak  lennének,  mint  tavaly.  Személyesen,  heti  két 
 lehetőséggel. A tesztet meg az javítaná, aki éppen ráér. Tudok ebben én is segíteni. 

 Tóth  Katalin  Zsófia:  Február  környékén  szokott  lenni  egy  mentorbevonó.  Benne  lennél-e 
 abban, hogy potenciásan én is fellépnék, mint külügyes mentorkoordinátor? 

 Kovács Andrea Éva: Abszolút. Nagyon jó lenne, ha a két képzés együtt működne. 

 Polónyi Richárd: Van-e alternatívád, ha nem lehetne mentortábort tartani? 

 Kovács  Andrea  Éva:  Végső  esetben  lenne  egy  napközis  program,  ahol  három  nap  alatt  az 
 egyetem  környékén  lennének  a  programok.  De  próbálnék  mindenképp  egy  olyan  eseményt 
 létrehozni, ami lehetőleg ottalvós lenne, akár kollégiumokkal egyeztetve. 

 Akály  Alexandra  Melinda:  Felmerült,  hogy  matek  szakon  nem  volt  elég  mentor.  Pisti  korábbi 
 pályázatában  az  állt,  hogy  megkeresne  olyan  embereket,  akik  korábban  voltak  mentorok, 
 pótjelentkezéssel jelentkeznének. Ha jól tudom ezzel a lehetőséggel végül nem élt. 

 12 



 Komáromi  István:  Akkor  amikor  kiválasztottuk  mentorokat,  akkor  a  korábbi  évek 
 tapasztalataiból  azt  gondoltuk,  hogy  elegen  lesznek.  Nos  idén  másfélszer  annyian 
 jelentkeztek, mint tavaly. Szóval itt csúszott el a dolog. 

 Kovács  Andrea  Éva:  Ha  lenne  olyan  szakterület,  ahol  kevés  lenne  a  mentor,  akkor  lehetne 
 pótjelentkezést tartani. 

 Horváth  Matilda  Anna:  Pistit  kiegészítve  azt  hittük  elég  lesz  a  négy  mentort,  de  ilyenkor  hagy 
 cserben  a  statisztika.  Én  kerestem  meg  korábbi  mentorokat  korábban,  de  nem  volt  bennük 
 hajlandóság,  mert  maguk  mögött  hagyták  a  dolgot.  De  volt  olyan  tervünk,  hogy  a  tanárisoktól 
 veszünk át mentorokat, de ez is csak vészterv volt. 

 Kovács Andrea Éva: Igen, én ajánlgattam, mert nagyon sok lelkes tanáris mentorjelölt van. 

 Budai  Eszter:  Ott  vannak  a  mentorfelelősök  is.  Milyen  elvárásod  van  velük  szemben?  Mennyi 
 ideig mentorfelelős egy felelős? 

 Kovács  Andra  Éva:  Függ  a  gárdától.  Számítok  a  Szacskók  segítségére.  Fontos  feltétel,  hogy 
 legyen  legalább  egyszer  mentor.  Az  utolsó  kérdésre  annyit,  ameddig  szükség  van  a  gólyáknak 
 a mentorokra, annyira van szükség a mentoroknak a mentorfelelősre. 

 Nincs több kérdés: Kovács Andrea Éva elhagyja a termet. 

 Polónyi  Richárd:  A  Pisti  és  a  szakterületi  koordinátorokat  kérdezném,  hogy  milyen  volt  a 
 közös munka Andikával? 

 Juhász  Anna  Tímea:  Andival  nagyon  jó  együtt  dolgozni.  Ő  még  nagyon  sokat  tesz 
 mentorfelelősként, nagyon sokat segített, jól kiegészítettük egymást. 

 Komáromi  István:  Én  féltem,  hogy  Andika  lesz  a  tanáris  felelős,  mert  ellenem  indult  tavaly. 
 Voltak  kisebb  súrlódások,  de  ezt  megoldottuk  és  nagyon  jó  volt  vele  együtt  dolgozni. 
 Abszolút támogatom, ahogy a beszámolómban is írtam. 

 Tóth  Katalin  Zsófia:  Én  Andival  másodjára  bíráltam  együtt  és  rendkívül  jól  terhelhető, 
 megbízható, jól végezte a munkáját. Ezek alapján én bizalmat tudok szavazni neki. 

 Horváth  Matilda  Anna:  Szerintem  nagyon  jó  koordinátor  lenne.  Sok  tapasztalata  van, 
 segítőkész, jól átlátja a dolgokat. Szerintem támogassuk. 

 Papp  Gergely  Sándor:  Többször  dolgoztam  együtt  Andikával,  maximálisan  tudom  támogatni. 
 Csupaszív és terhelhető. 

 Gombás  András:  Voltak  vele  súrlódásaim,  de  szakmailag  abszolút  felkészültnek  tartom.  Némi 
 arroganciát érzek benne néha, de alkalmasnak találom. 

 Tóth  Katalin  Zsófia:  Aki  ismeri  Andikát,  az  eltudja  mondani,  hogy  ki  tud  állni  az  igazában. 
 De meggyőzhető és lehet vele beszélni. 

 Kovács Andrea Éva visszatér a terembe. 

 13 



 Nincs vita a jelenlétében. 

 Mig  András  ügyrendi  javaslata:  A  személyi  kérdések  napirendi  pont  szavazásait  az  ELTE 
 TTK HÖK online felületén legyen lebonyolítva. (38 mandátum van jelen) 

 (309)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  egyhangúlag  elfogadta,  hogy  a  személyi  kérdések  napirendi  pont 
 szavazásait az ELTE TTK HÖK online felületén legyen lebonyolítva. 

 Götz András ismerteti a szavazás menetét. 

 (1000)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen,  1  nem  és  0  tartózkodás  mellett  megválasztotta  Kovács  Andrea 
 Évát mentorkoordinátornak. 

 Mig András lezárja a napirendi pontot. 

 4.  Egyebek (21:41) 
 Mig András megnyitja a napirendi pontot. 

 Mig  András:  Lesz  nyíltnap  november  16-án.  Gyertek,  jó  lesz!  A  téli  vizsgaidőszak  nyolchetes 
 lesz.  A  kari  vezetéssel  folyamatosan  egyeztetünk.  A  személyes  vizsgák  lehetséges,  hogy  külső 
 helyszínen lesznek. 

 Sarus  Balázs:  A  Tanulmányi  Bizottság  ülésen  szó  eset,  hogy  az  oktatók  dönthetne,  hogy  a 
 vizsga személyes, vagy online lesz. Ez valóban így van? 

 Mig  András:  Én  úgy  tudom,  hogy  a  HKR-ben  ez  opció.  Nem  kell  külön  engedély.  Limitáltak 
 a férőhelyek az iskolákban, így esélyes az online vizsgák. Ezt az oktatók döntik el. 

 Horváth  Matilda:  Én,  mint  diák  megkérdeztem  egy  oktatót,  hogy  hogyan  lesznek  a  vizsgák. 
 Azt  mondta,  hogy  erről  nem  adhat  ki  információt.  Pedig  jó  lenne,  mert  közeledik  a 
 vizsgaidőszak, főleg a külföldi hallgatók miatt. 

 Mig András: Legjobb tudásom szerint a héten megy ki információ. 

 Sarus  Balázs:  A  HKR  szerint  3  héttel  a  vizsgaidőszak  előtt  meg  kell  hirdetni  a  vizsgákat.  Így 
 szab a vezetésnek egy limitet, hogy mikor kell erről szólni. 

 Mig  András:  Nemrég  kaptam  egy  levelet,  hogy  holnap  lesz  előzetes  jelentkezés  a 
 vizsgahelyszínek lefoglalására. Szóval hamarosan lesz hivatalos tájékoztató a hallgatók felé. 

 Akály Alexandra Melinda: Oktatók közül nem sokan tudnak a háromhetes határidőről. 

 Sarus  Balázs:  Ez  évek  óta  probléma,  mint  a  tárgyfelvételnél.  Ha  kapok  információkat,  akkor 
 én  is  szívesen  készítek  tájékoztatót,  ha  szükséges.  Csak  ne  menjen  ki  két  külön  információt, 
 mert az kontraproduktív. 

 14 



 Mig  András:  Ebben  a  félévben,  még  egy  Küldöttgyűlés  lesz.  Ez  november  29-én,  vagy 
 december  6-án  lenne.  Ha  tudtok  olyan  eseményről,  amivel  ütközne,  azt  jelezzétek  nekem, 
 hogy ne legyen ebből probléma. 

 Papp Zsombor: 29-én MAFIHE-s TDK hét lesz és ez sok fizikás képviselőt érint. 

 Horváth  Matilda  Anna:  Egyeztettem  pár  emberrel,  ha  felmentek  az  IK-nak  az  oldalára,  akkor 
 ott  van  egy  újság  a  jelentkezőknek,  a  felvételizőknek,  amit  osztogatnak.  Ez  jó  lenne  egy 
 TTK-s  verzióban  is,  az  érdeklődőknek.  Benne  lenne  minden  fontos  információ.  Ezt  lehetne 
 osztogatni.  Szóval  jó  lenne,  ha  lenne  ilyen,  ami  dobna  a  promó  anyagokon.  Ez  nem  egy  ilyen 
 gyors dolog, de jövőre már lehetne ilyen. 

 Akály Alexandra Melinda: Ha ez megvalósulna, akkor kellene beszélni a kar vezetésével. 

 Horváth  Matilda  Anna:  Igen,  ezért  is  beszéltem  Andrással  meg  Petrával.  Ha  van  olyan  anyag, 
 amit ők is szeretnék, hogy szerepeljen az újságban, akkor az is jó lehet. 

 Pádár  Kitti:  Vasárnap  este  lezárult  a  tökökre  a  szavazás,  háromszor  annyi  érdeklődő  volt,  mint 
 tavaly.  A  legtökösebb  lámpás  címet  Füzes  Botond  és  Kondár  Vilmos  nyerte.  Ők  két  ELTE-s 
 nyereménycsomagban részesülnek. 

 Józsa  Kornél:  Először  elnézést  kérek  Andikától,  de  szerintem  nem  volt  érvényes  a 
 megválasztása. Igaz-e, hogy nem volt nyilvánosan meghirdetve a pályázat? 

 Mig András: Ádám, kikerült a pályázat? 

 Götz Ádám: Voltak kint pályázatok, de külön ez nem volt. 

 Józsa  Kornél:  Nem  volt  kiírva,  hogy  nyitott  a  pozíció.  Az  ASZ  úgy  rendelkezik,  hogy  Az 
 elnökválasztás  során  valamennyi  elnökjelölt  pályázatának  mellékletként  tartalmaznia  kell  a 
 következő  ciklusra  vonatkozó  tisztségviselői  pályázatok  kiírásait.  Amennyiben  az 
 elnökválasztás  eredményes,  úgy  a  megválasztott  elnökjelölthöz  tartozó  pályázatokat  a 
 Választási  Bizottság  az  elnökválasztás  eredményének  kihirdetésével  ki  kell  írnia.  Na  ez 
 félreérthető,  mert  ha  valakit  megválasztanak  és  lemond,  akkor  újra  ki  kell  írni  a  pályázatot. 
 Tisztségviselői  pályázatokat  a  (2)  és  (4)  bekezdésekben  foglalt  kivételektől  eltekintve  az  elnök 
 vagy  kétharmados  többséggel  a  Küldöttgyűlés  jogosult  kiírni.  Ki  kellett  volna  írni,  hogy 
 nyitott  a  mentorkoordinátori  pályázat.  Én  azt  hittem  abban  van  kikérve  a  véleményem,  hogy  a 
 KGY-nak  kell  kiírni  a  pályázatot.  Nem  kell,  elég  az  elnöknek,  csak  jelenjen  meg  a  honlapon. 
 Ha  ez  valóban  érvénytelen  volt,  akkor  sincs  gond,  Andris  kiírja  és  a  következő  KGY 
 alkalmával tárgyaljuk. Ha érvénytelen, akkor az EB egészen hamar érvénytelenítheti. 

 Mig András: Ezt a 67-es § mondja, hogy megszűnik a pályázat? 

 Józsa Kornél: Nem ezt a jog mondja, ha valaki lemond, akkor nem nyílik ki újra a pályázat. 

 Mig András: Az EB-t kérdezem erről. 

 Kóczán  Gergely:  Ebben  Kornélnak  adok  igazat,  de  nem  néztük  meg,  hogy  a  honlapon  kint 
 van-e a pályázat. 
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 Sarus Balázs: Kornélnak igaza van. 

 Götz Ádám: Ez akkor hogyan is működik, van erre időlimit? 

 Józsa  Kornél:  András  bármikor  írhat  ki  pályázatot.  Akár  írhat  ki  ruhakiválasztó  referenst  is,  ez 
 az  ő  dolga.  Az,  hogy  legyen  kint  a  pályázat,  az  a  kettőtök  dolga.  Érdemes  72  órán  túl,  a  KGY 
 előtt meghirdetni. 

 Mig  András:  Akkor  kérem  ebben  kapcsolatban  az  EB  kivizsgálását.  Hozzatok  egy 
 állásfoglalást,  és  ha  jogos,  akkor  érvénytelenítsétek  is.  Ha  jogos,  akkor  következő  alkalommal 
 lehet  pályázni  mentorkoordinátornak.  A  pályázó  érkezhet  koncepcióval,  erre  nem  kell  két 
 KGY-t összehívni. 

 Józsa  Kornél:  Igen  ez  egy  járható  út.  Volt  már  erre  példa  korábban.  Ezzel  nem  csúszik  a 
 rendszer. 

 Mig András: Nem kell tartani, hogy lesz még egy plusz KGY. 

 Götz  Ádám:  Ha  valakinek  van  kedve,  akkor  lesz  leltár.  Utána  az  informatikai  cuccok  javítása 
 és szelektálása az én dolgom lesz. De számítok a segítségre. 

 Horváth  Matilda  Anna:  Ezt  össze  lehet  szervezni  egy  kis  takarításhoz.  Én  szívesen 
 csatlakozok Ádámhoz takarítani. Jó lenne a szekrényeket, frissíteni, átalakítani. 

 Papp Gergely Sándor: Gyertek bírálni februárban! Ez sokkal jobb buli! 

 Mig András lezárja a napirendi pontot. 

 Mig András 22:01-kor lezárja az ülést. 

 Függelék 

 Az ülésen hozott határozatok 

 (279)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése egyhangúlag elfogadta, hogy Kurucz Tamás vezesse a jegyzőkönyvet. 

 (280)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  35  igen,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  delegálta  a  Szavazatszámláló 
 Bizottságba. 

 (281)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  35  igen,  0  nem  és  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  a  napirend 
 módosítását a Gólyatábor pont törléséről. 

 (282)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  35  igen,  0  nem  és  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  a  módosított 
 napirendet napirendet. 
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 (283)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  egyhangúlag  elfogadta,  hogy  a  beszámolók  napirendi  pont  szavazásait 
 az ELTE TTK HÖK online felületén legyen lebonyolítva. 

 (284)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  39  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Mig  András 
 , elnök beszámolóját. 

 (285)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  39  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Fritz  Petra 
 , elnökhelyettes beszámolóját. 

 (286)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  38  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  Akály 
 Alexandra Melinda , gazdasági referens beszámolóját. 

 (287)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  38  igen  szavazattal,  1  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Sarus 
 Balázs, tanulmányi referens beszámolóját. 

 (288)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  39  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Horváth 
 Matilda Anna, kommunikációs referens beszámolóját. 

 (289)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  38  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  Pádár  Kitti, 
 rendezvényszervező referens beszámolóját. 

 (290)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  39  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Papp 
 Gergely Sándor, ösztöndíjakért felelős referens beszámolóját. 

 (291)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  39  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Mészáros 
 Dorottya, ösztöndíjakért felelős bizottsági tag beszámolóját. 

 (292)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  38  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  Szász 
 Boglárka Dorottya, főszerkesztő beszámolóját. 

 (293)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  39  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Novák 
 Zsófia, külügyi referens beszámolóját. 

 (294)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  39  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Németh 
 Friderika Bianka, esélyegyenlőségi és lakhatási referens beszámolóját. 
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 (295)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  39  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Götz  Ádám, 
 informatikus beszámolóját. 

 (296)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  23  igen  szavazattal,  8  nem,  8  tartózkodás  mellett  elfogadta  Varga 
 Ádám,  fizika  szakterületi  koordinátor  beszámolóját,  de  csökkentett  ösztöndíjban 
 részesül. 

 (297)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  38  igen  szavazattal,  1  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Szolnoki 
 Fanni, biológia- és környezettudományi szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (298)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  28  igen  szavazattal,  3  nem,  8  tartózkodás  mellett  elfogadta  Borbás 
 Zita, földrajz- és földtudományi szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (299)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  2  tartózkodás  mellett  elfogadta  Gombás 
 András, kémia szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (300)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  38  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  és  mellett  elfogadta  Polónyi 
 Richárd, matematika szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (301)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  39  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Juhász 
 Anna Tímea, tanárképzési szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (302)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  39  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Nagy 
 Fruzsina Réka, ellenőrző bizottság elnöke beszámolóját 

 (303)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  39  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Kóczán 
 Gergely, ellenőrző bizottsági tag beszámolóját. 

 (304)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  36  igen  szavazattal,  1  nem,  2  tartózkodás  mellett  elfogadta  Hegedűs 
 Dávid, ellenőrző bizottsági tag beszámolóját. 

 (305)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  39  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Horváth 
 Laura, tudományos referens beszámolóját. 

 (306)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  38  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  Komáromi 
 István beszámolóját. 
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 (307)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  39  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Tóth 
 Katalin Zsófia, külügyi mentorkoordinátor beszámolóját. 

 (308)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  39  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  ELTE  TTK 
 Hallgatói Alapítvány beszámolóját. 

 (309)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  egyhangúlag  elfogadta,  hogy  a  személyi  kérdések  napirendi  pont 
 szavazásait az ELTE TTK HÖK online felületén legyen lebonyolítva. 

 (1000)/2022  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen,  1  nem  és  0  tartózkodás  mellett  megválasztotta  Kovács  Andrea 
 Évát mentorkoordinátornak. 
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